
By- og Boligudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 8. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Spørgsmål 50
Vil ministeren oplyse, om de penge kommunerne fik mulighed for at låne i
2011 til byggeprojekter i forbindelse med vækstpakken, er brugt? Pengene
blev bl.a. givet til skoler med PCB.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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